
Protok61 N r 112007 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 30 stycznia 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci i porz~dek i}brad stanowi~ zat~cznik do protokolu. 
W posiedzeniu Komisji u(;z~stniczyli : 
1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
3.Przewodnicz~cy Rady rvliejskiej w Toszku - Pan Marcin Kwasniok 
Przewodnicz~ca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 
przedstawila projekt porzqdku posiedzenia. 
Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do propozycji i jednoglosnie I bez Pana 
Morcinca I opowiedzieli siy za przyj~ciem porz~dku obrad. 

Ad.la 
Przewodnicz~ca Komisji zaproponowala do pelnienia funkcji V-ce 

Przewodnicz~cego Komisji Pana Slawomira Zarzeckiego. 

Pan Zarzecki wyrazil zgod~ . 

lnnych propozycji nie przedstawiono. 

Czlonkowie Komisji Oswlaty i Kultury jednoglosnie I bez Pana Morciilca I 

popadi kandydatur~ Pana Zarzeckiego do pelnienia funkcji V -ce 

Przewodnicz~cego Komisji. 


Ad.lb 
Pani Maria Bukowska przedstawila czlonkom Komisji propozycje do planu 

pracy Komisji. 

W wyniku dyskusji czlonkowie Komisji opowiedzieli si~ za przyj~ciem 


propozycji wprowadzonych do planu pracy. 

Plan pracy na rok 2007 stanowi zal~cznik do protokolu. 


Do obrad Komisji dol~czyr radny Andrzej Morciniec. 

Ad.2 
Burmistrz Toszka poinformowal ,ze projekt budzetu powstal w oparciu 0 

przepisy ustawy 0 finansach publicznych . 
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Dochody podatkowe zaplanowane zostaly w oparciu 0 przewidywany wzrost 
stawek podatkowych oraz analiz~ sci'llSalnosci podatkow.Dotacje zostaly 
przyj~te do projektu budzelu na podstawie zawiadomienia Urz~du 
Wojewodzkiego w Katowkach.Subwencj~ ogoln~ oraz udzial gminy w podatku 
dochodowym od osob fizycznych zaplanowano zgodnie z zawiadomieniem 
Ministra Finansow.Korekta tych dwoch wielkosci nast&pi po uchwaleniu 
budzetu Panstwa. W projekcie uj~to rowniez zobowi~zania gminy , a w 
wydatkach dzialania rozpocz~te w poprzedniej kadencji. 
Skarbnik Gminy omowila DOCHODY Gminy wg klasyfikacji budzetowej. 
W trakcie omawiania dochodow w Dz. 700 - Gospodarka mieszkaniowa 
Burmistrz Toszka zaproponowal , aby kolejna Sesja po Sesji budzetowej 
poswi~cona byla komunalnym zasobom mieszkaniowym. 
Ponadto Pani Skarbnik poinformowala , ze w budzecie wlasciwym wykreslone 
zostan~ nast~puj~ce pozyc.ie : 
o oplaty za uslugi paszportowe - 2.000 zl- w zwi~zku z rozwi~zaniem przez 
Wojewod~ Porozumieni;~. na wykonywanie tych czynnosci 

o prowizja za znaki skarbowe - 1.000 zl- od stycznia br obowi~zuje oplata 
skarbowa 

Burmistrz dodal , ze nalezy si~ rowniez liczyc z nie wykonaniem dochodow 
podatku od spadkow i darowizn w zwi~zku z wprowadzeniem od 1.01.07 w 
wi~kszosci przypadkow zerowej stawki podatku . 
Po omowieniu dochodow Skarbnik Gminy przyst&pila do omowienia 
planowanych WYDATKC) \V . 
W trakcie omawiania wydr:nkow w Dz. 600 - Transport i l~cznosc - radny 
Pawlowski zaproponowal1.3.proszenie na Sesj~ Starosty Gliwickiego w celu 
omowienia kontynuacji budowy chodnika w Kotulinie i w Paczynie oraz stanu 
drog powiatowych na terenie Gminy Toszek 
Dzial 801 Oswiata i wychowanie : Pan Slawomir Zarzecki zaproponowal 
przeniesienie oddzialu przedszkolnego w Paczynie do budynku Szkoly 
Podstawowej , co pozwoli lla zaoszcz~dzenie 40.000 zl rocznie. 
Burmistrz wyjasnil , ze Vi £'~.i sprawie przeprowadzono juz rozmowy z 
Dyrektorem SP w Paczynie , jednakze rozklad zaj~c w szkole wyklucza 
zaadaptowanie na ten cel s:di lekcyjnej.1stnieje mozliwosc adaptacji mieszkania 
palacza, ale wtedy nalezy mu zabezpieczyc inny lokal mieszkalny. 
Na pytania dotycz~ce ogrzewania maj~cych powstac sal gimnastycznych przy 
SP w Kotulinie i SP w TOS:l,ku - Burmistrz wyjasnil , ze nagrzewanie sal 
nast~puje na 2 godziny prz;;;d rozpocz~ciem zaj~c , a potem dmuchawy 
uruchamia si~ jeszcze 2 razy w ci'llSU dniaJest to ogrzewanie olejowe , koszt 
ogrzewania to ok. 6-7 tys .A. 
Na pytanie dotycz~ce kos:,;16w zmiany pokrycia sal, Burmistrz poinformowal , 
ze koszt wynosi ok 60.000 zl 

http:pozyc.ie
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Dzial 851 - Ochrona zdrovJia - Skarbnik Gminy poinformowala , ze kwota 
wydatkow nie ulegnie zmitcnie ,jedynie wydzielony zostanie rozdzial
Przeciwdzialanie Narkomanii z kwot'll 0.000 zl , w rozdziale 85154 -
Przeciwdzialanie alkoholizlTIowi pozostanie kwota 120.000 zl 
Pan Pawlowski zaproponowal , aby wzorem lat ubieglych w w rozdz. 85154 
wydzielic kwot~ 12.000 z1 ~;: przeznaczeniemjej na sport w szkolach I wzrost 
w stosunku do roku ubieg;rego 0 2.000 zl/. 
Analizuj'lc Dzial 854 -- Edukacyjna opieka ~ychowawcza - czlonkowie 
Komisji zwrocili si~ 0 przygotowanie informacji : 
D iJosci godzin pracy w sVvletlicach w : Gimnazjum w Toszku oraz w Szkole 

Podstawowej w Toszku 
D 	wyszczego1nienia: co kr:yje si~ w kwotach : 

a! ~ydatki SP w Toszku ,-- 224.787 zl 
bl wydatki Gimnazjum-- 168.347 zt 

W trakcie omawiania wycbtkow w Dziale 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona srodowiska - Pan Zarzecki poinformowal 0 nieoproznianych koszach 
na przystankach autobusowych. 
Bunnistrz poinformowal , ZGKiM w Toszku przygotuje kosztorys na 
opr6znianie koszy i zamiatmie przystank6w jeden raz w miesi'lcu. 
Pan Pawlowski zapropon(I\'V'al ,aby zabezpieczyc w budzecie srodki konieczne 
przy ubieganiu si~ 0 srodl(i pomocowe z programu Odnowy Wsi. 

Ad.2a 
Czlonkowie Komisji omo\vili pisma : 
1.0chotniczej Strazy Pozamej w Toszku w sprawach : 

a/ uzasadnienia do zapotr:':ebowania finansowego w wysokosci 50.000 zl 
na remont i modemiza"j~ straznicy w Toszku 

bl dofinansowania w wy:::okosci 170.000 zl do zakupu sredniego sarnochodu 
ratowniczo-gasniczeg.:} dla jednostki OSP w Toszku 

W podsumowaniu dyskusj i czlonkowie Komisji stwierdzili jednoglosnie , ze 
potrzeby OSP S'l uzasadnione ,jednakze nie rna mozliwosci zabezpieczenia w 
budzecie Gminy srodk6w TI dofinansowanie do zakupu samochodu dla OSP w 
Toszku.1ako spraw~ priory!etow'lKomisja uznala remont straznicy w Toszku
do realizacji w/w sprawy Komisja powr6ci w momencie pokazania si~ 
ponadplanowych dochodm'·. 
2.Parafli Rzyrnskokatolid: l,::j w Pluznicy Wielkiej w sprawie dofinansowania 

w wysokosci 50.000 zl:lI) remontu dachu kosciola w Ligocie Toszeckiej. 
Burmistrz Toszka poinfonrowal , ze obiekt ten jest wpisany do rejestru 
zaby1k6w, a wi~c istnieje mozliwosc dotinansowania remontu tego obiektu z 
bud~~etu Gminy. 
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W podsumowaniu dyskusj i Czlonkowie Komisji Oswiaty stwierdzili , ze 
w tegorocznyrn budzecie ~l\e rna rnozliwosci finansowych na zabezpieczenie 
kwoty 50.000 zl jako dofirnnsowania do rernontu dachu kosciola. 

Ad.3 
Przewodniczqca Komisji przedstawila pismo Kierownika Osrodka Zdrowia 
w Paczynie dotyczqce POl1locy w rnediacji z Agencjq Nieruchomosci Rolnych 
w spraWle : 
o zmiany nowych warunkbw najmu / podwyzka czynszu na 7,20 zl + WAT / 
o lub dogodniejszych wanr:1kow wykupu lokalu / Agencja proponuje przetarg 

otwatiy bez zastosowania prawa pierwokupu / 
Bunnistrz poinformowal , ;:,~ W sprawie tej odbylo si~ spotkanie V-ce 
Burmistrza Toszka i Pani Leszczynskiej z przedstawicielarni Agencji 
Nieruchomosci Rolnych i sprawa jest w toku zalatwiania . 

Czlonkowie Kornisji wraz z Przewodniczqcyrn Rady Miejskiej w Toszku 
ustalili termin wspolnego p!)siedzenia Kornisji stalych na dzien 20.02.2007 r. 
o godz. 16.30 

Pam Maria Bukowska poin ,ormowala 0 uwagach mieszkancow , ktore dotyczq : 
l.koniecznosci przeprowa{!zenia kontroli przez Policj~ osob wyprowadzajqcych 

psy .Psy cz~sto Sq spusz1.::zane ze smyczy i stwarzajq zagrozenie dla 
bezpieczenstwa dzieci ocaz rnieszkancow.Pan Duda podkreslil rowniez fakt 
zabrudzania ulic przez 'wyprowadzane psy. 

2.parkowania samochodov,; przez pacjentow Osrodka Zdrowia w Toszku pod 
budynkiem Wspolnoty 

3.ustawienia wi~kszej ilm;l. i koszy na smieci w Toszku 
Pan Duda poinforrnowa-l () lrudnosciach wyjazdu z ulicy Wolnosci na u1ic~ 
Strzeleckq. 
Pan Morciniec zwrocil si~ z pytaniem : czy jest konieczny tak duzy trawnik 
przy pomniku "Ofiarorn \Vojny" .Radny zaproponowal zmniejszenie trawnika , 
otoczenie pornnika balustnidq , a z pozyskanego terenu zrobienie miejsc 
park ingowych. 
Bunnistrz wyjasnil ,ze Drogi Krajowe nie wydajqzezwolenia na zrobienie w 
tym :l\iej~cu parkingu . 

Przewodniczqcy Rady za~ugerowal , aby przed wspolnym spotkaniem Komisji -
Komisja Oswiaty odbyla spotkanie v,ryjazdowe do gminy Wielowies , aby 
zapoznac si~ z funkcjonowaniem swietlic na tyrn terenie oraz szczegolowo 
ornowic projekt nowego s:~(\tutu Miejsko Gminnego Osrodka Kultury. 
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Przewodnicz~cy Rady zob(;wi~zal silt do uzgodnienia spotkania z Gmin~ 
Wielowies. 
Przewodniczqca Komisji \vyjasnila , iz w planie pracy Komisji wyjazd ten 
zostal zaplanowany na mie.c:.iqc marzec. 
W sytuacji gdy Przewodnicl~cy Rady uzgodni spotkanie na terenie Gminy 
Wielowies lub zaistnieje ilna potrzeba posiedzenie Komisji odbltdzie silt 
5 lutego br 0 godz. 17.00 

Po wyczerpaniu porz~dku (-brad Przewodnicz~ca Komisji PaniMaria 
Bukowska podziltkowala z.:'branym za udzial i zakonczyla posiedzenie 
o godz. 19.30 

Przewodnicz~ca Komisji 

Maria BUkO.wska. U,. 
!t\~~ 


